
        Protokół nr XV/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 3 marca 2016 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 17.00 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 15 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 14 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył XV Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie.  
Komisja wniosków:  
- radny Stanisław Wójcik, 
- radna Anna Bartnik. 
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
27 stycznia 2016 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2016,  
b) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Zawidów w 2016 roku,  
c) przyjęcia i zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Zawidów na lata 2016 – 

2022.  
5. Zapytania, wnioski i interpelacje.  
6. Sprawy różne. 

 
 
Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski zwrócił się  
z zapytaniem, czy radni bądź Burmistrz wnoszą o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad. 
Wniosków nie złożono. 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
27 stycznia 2016 r. 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o wnoszenie uwag do protokołu z obrad XIV sesji 
Rady Miejskiej z dnia 27 stycznia 2016 r. 
 
Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący A. Pilarski poddał pod głosowanie projekt 
protokołu z obrad XIV z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 stycznia 2016 r. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0, przyjęła ww. protokół. 



 
2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż dyżury są przez niego pełnione w pierwszą  
i ostatnia środę miesiąca, pozostałe dyżury pełni Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta 
Sontowska.   
 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między sesjami. 
 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 28.01.2016 -
03.03.2016 

 
1. 3.02 spotkanie w sprawie projektu Witka Smeda, turystyczne wykorzystanie rejonu 

zalewu Witka. Spotkanie partnerów projektu z Polski i Czech. Doprecyzowanie 
zakresu projektu , terminów realizacji , wymaganych dokumentów. 

2. 11.02 spotkanie z gminą partnerską Bernstadt. Uzgodnienie wspólnych działań w 
ramach projektów polsko-niemieckich Interreg.  

3. 12.02 spotkanie z Dyrektorem SPZOZ Zgorzelec, Panią Zofią Barczyk. Przekazałem 
wszelki problemy i spostrzeżenia mieszkańców, pacjentów przychodni na temat 
funkcjonowania Ośrodka Zdrowia. Tematy do weryfikacji , odpowiedź na pytania w 
trakcie planowanej sesji w sprawie służby zdrowia w gminie. 

4. 23.02 kolejne spotkanie w sprawie projektu Witka Smeda 
5. 24.02 spotkałem się z Jerzym Stankiewiczem , który zajął się organizacją drużyny 

harcerskiej w Zawidowie. Omawialiśmy problemy z którymi się spotyka i sposoby 
pomocy organizacji. Spotkania na dzisiaj odbywają się na sali Ośrodka Kultury. 

6. 1.03 walne zgromadzenie wspólników LGD Partnerstwo Izerskie. Wybrane zostały 
nowe władze stowarzyszenia, Zarząd i Komisja Rewizyjna. Nowym prezesem została 
tak jak do tej pory Pani Bożena Mulik. 

7. W okresie sprawozdawczym trwały prace nad dokumentami które będą konieczne do 
ubiegania się o środki zewnętrzne.  
- projekt Placu Zwycięstwa, jesteśmy po konsultacjach społecznych, ustaleniach z 
konserwatorem zabytków, wizycie przedstawiciela konserwatora w terenie, obecnie 
wszystkie te ustalenia przenoszone są na rysunki. 
- Program Gospodarki Niskoemisyjnej – powstający z lekkimi trudnościami ze 
względu na nikłe zainteresowanie ankietami wśród właścicieli nieruchomości. Każda 
kolejna wersja przekazywana jest przede wszystkim Spółdzielni , jako instytucji 
najbardziej zainteresowanej powstaniem tego dokumentu w gminie. 
- Program Odnowy Miejscowości – dzisiaj omawiany, 
- projekt remontu ulicy Niecałej – kolejne zmiany właśnie są nanoszone. 

8.  Ogłoszony został nabór na stanowisko zajmujące się promocją i rozwojem miasta. W 
związku z tym, że jest to umowa na zastępstwo zgłosiły się jak do tej pory trzy osoby. Żadna 
z nich nie spełnia naszych oczekiwań. 
 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał pod głosowanie sprawozdanie Burmistrza Miasta z 
działalności między sesjami.  
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0, przyjęła ww. sprawozdanie. 
 



4. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2016,  

 
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Drabko zadał pytanie, dlaczego Urząd ma sfinansować 
wykonanie dojazdu wokół Przechodni Zdrowia w Zawidowie.  
Burmistrz Miasta Robert Łężny oznajmił, iż powodem jest brak nawierzchni i jest problem z 
wjazdem dla karetek. 
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Sontowska oznajmiła, iż Dyrektor WSP ZOZ Pani Zofia 
Barczyk zapewniała, iż wykonany zostanie cały podjazd, lecz jak widać pozostawia ten 
problem do załatwienia gminie Zawidów. 
Wiceprzewodniczący Rady G. Drabko przekazał, iż kiedy były prowadzone rozmowy z panią 
Zofią Barczyk nt planowanej inwestycji, wszystko zostało pięknie przedstawione i remont 
miał być przeprowadzony w całości, natomiast okazuje się, że gmina musi przeznaczyć swoje 
środki na wykończenie terenu.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski dodał, iż należałoby przedyskutować temat z gminą 
Sulików, gdyż Przychodnia Zdrowia w Zawidowie obsługuje także pacjentów z Sulikowa.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Piotr Kosewicz przekazał, iż 
gmina za bardzo ulega pomysłom pani Zofii Barczyk, która nie liczy się z opinią władz 
miasta. W Przychodni jest problem z lekarzami, których nie ma popołudniami, brakuje 
sprzętów na rehabilitacji, a poza tym dochodzą jeszcze sprawy dokończenia inwestycji, 
którymi obarczany jest budżet miasta.  
Radny Piotr Kosewicz dodał, iż jeżeli gmina ma uczestniczyć w kosztach, to niech to będzie 
zakup wyposażenia, które będzie służyło pacjentom. Gmina powinna dbać o interesy 
mieszkańców, a nie o interesy pani Z. Barczyk. 
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Sontowska oznajmiła, iż zgadza się z radnym 
Kosewiczem, gdyż lepiej jest przeznaczyć 20.000 zł na wyposażenie rehabilitacji, niż 
wykonanie nawierzchni wokół Przychodni Zdrowia, które jest zadaniem Dyrektora WSP 
ZOZ. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Piotr Kosewicz wniósł 
poprawkę do projektu uchwały, a mianowicie usunąć 20.000 zł na dofinansowanie prac 
inwestycyjnych przy Przychodni Rejonowej w Zawidowie w dziale 851 Ochrona Zdrowia.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał poprawkę pod głosowanie. 
 
 Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0, przyjęła ww. poprawkę. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XV/76/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 3 marca 2016 r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2016. 
 



Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XV/76/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

b) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Zawidów w 2016 roku,  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XV/77/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 3 marca 2016 r.  
w sprawie: przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Zawidów w 2016 roku. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XV/77/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

c) przyjęcia i zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Zawidów na lata 2016 – 
2022.  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i poprosił o zadawanie pytań.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XV/78/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 3 marca 2016 r.  
w sprawie: przyjęcia i zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Zawidów na lata 2016 – 
2022. 
 



Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XV/78/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

5. Zapytania, wnioski i interpelacje.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, jak wyglądają plany odnośnie remontu ulicy 
Skłodowskiej.  
Burmistrz Miasta Robert Łężny oznajmił, iż w roku 2016 gmina raczej nie otrzyma 
dofinansowania na przebudowę ulicy, lecz składany będzie wniosek także do PROW-u.  
 
      6. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż sprawy różne były omawiane na bieżąco. 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
18.30 zamknął sesję. 
 
 
 
            Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


